
 

Zápis č. 4/2011 (66) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 18. 4. 2011 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel, Ph.D., Ing. P. Navrátil, Ph.D., 
Ing. M. Matýsek, Ph.D., Ing. V. Gerlich, Bc. P. Sousedík, Bc. P. Peroutka 
(celkem 7 členů AS) 

Omluveni: Ing. M. Navrátil, Ph.D., Ing. J. Vojtěšek, Ph.D., Ing. D. Malaník 

Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., 
RNDr. Jan Ostravský, CSc., prof. Ing. Roman Prokop, CSc., Ing. Tomáš Sysala, 
Ph.D., Bc. Eva Navrátilová, Monika Eliášová Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka 

3. Projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2011.  

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacího řízení pro akademický 
rok 2011/2012 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, studijní obor 
Informační technologie v administrativní praxi.  

5. Pojednání návrhu dodatku ke Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2011/2012 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika.  

6. Projednání návrhu Časového plánu výuky na FAI UTB ve Zlíně pro akademický rok 
2011/2012.  

7. Projednání návrhu Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2010.  

8. Různé.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky 
zasedání. 

 ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  

Zápis je bez připomínek. 

Dr. Chramcov připomněl dotaz týkající se stanovení přednášejících a garantů na novém studijním 
programu Inženýrská informatika, studijní obor Informační technologie v administrativní 

praxi. Prod. Sysala  podotkl, že tato problematika je již v řešení. 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Prod. Adámek informoval o soutěži Freescale, která proběhla dne 15. 4. 2011. Soutěže se 
zúčastnilo 5 studentů. Celý průběh soutěže kladně hodnotili zástupci firmy Freescale. 

Prod. Adámek dále informoval o připravované soutěži STOČ, která v letošním roce proběhne dne 
5. 5. 2011 na VŠB-TU Ostrava.  
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ad 3)  Projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2011. 

Předběžný návrh Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2011 byl nastíněn na minulém 

zasedání AS FAI a dále byl projednáván na vedení FAI a kolegiu děkana FAI. Dr. Chramcov 

rozeslal členům AS FAI přehledné schéma příjmů a navrhovaných výdajů FAI. Tajemnice FAI 
stručně seznámila členy AS FAI s předkládaným materiálem. Zdůraznila, že prozatím nelze 
přesně stanovit prostředky na mezifakultní výuku a nelze také vyčíslit výši finančních 
prostředků v novém fondu - Fondu podpory VKM-CBT. Proběhla diskuse k výpočtu normativu 

jednotlivých studijních programů. Dr. Chramcov poukázal na nesrovnalosti v počtech studentů a 

absolventů. Tajemnice FAI správnost údajů ověří. Ing. Gerlich vznesl dotaz týkající se kódování 

jednotlivých středisek FAI. Bylo vysvětleno. Dr. Pavel Navrátil poukázal na chybu v řádech 
uvedené finanční podpory v článku 2.4. Tento materiál bude projednán na zasedání EK FAI 
dne 21. 4. 2011 v 9.00 hod. 

ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacího řízení pro 

akademický rok 2011/2012 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, 

studijní obor Informační technologie v administrativní praxi.  

Návrh směrnice byl projednáván na zasedání LK AS FAI dne 13. 4. 2011. Došlo ke změně 
formulace věty v článku 1.12 týkající se konzultací k písemné přijímací zkoušce. Byl 
překontrolován bankovní účet a došlo k opravě několika chyb formálního charakteru. Dotazy 
k předkládanému návrhu nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI  66/1 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacího řízení pro akademický rok 
2011/2012 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, studijní obor Informační 
technologie v administrativní praxi. 

Hlasování 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 66/1  
AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacího řízení pro 
akademický rok 2011/2012 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, studijní 
obor Informační technologie v administrativní praxi. 

ad 5) Pojednání návrhu dodatku ke Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2011/2012 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 

informatika. 

Tento materiál byl taktéž projednán na zasedání LK AS FAI. Byly vysvětleny pojmy průměr a 
studijní průměr. Materiál je beze změn a další připomínky z řad členů AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI  66/2 
AS FAI schválil návrh dodatku ke Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2011/2012 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská informatika. 

Hlasování 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
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Usnesení AS FAI 66/2  
AS FAI schválil návrh dodatku ke Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2011/2012 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská informatika. 

ad 6) Projednání návrhu Časového plánu výuky na FAI UTB ve Zlíně pro akademický rok 

2011/2012.   

Bude prověřena možnost změny termínu promocí FAI. Návrh Časového plánu výuky na FAI 
UTB ve Zlíně pro akademický rok 2011/2012 bude projednán na příštím zasedání AS FAI.  

ad 7) Projednání návrhu Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2010.  

Prod. Adámek krátce seznámil s projednávaným materiálem. Zdůraznil výrazný nárůst publikací 
v impaktovaných časopisech a v databázi SCOPUS. Naopak očekával více mobilit v rámci 

projektu ERASMUS. Dr. Chramcov  poukázal na nesrovnalosti v počtech studentů ve srovnání 

s návrhem rozpočtu FAI. Děkan FAI dodá úvodní slovo. Ing. Gerlich vznesl dotaz týkající se 
uvádění mentálních podílů u publikací. Bylo mu odpovězeno. Návrh Výroční zprávy o činnosti 
FAI za rok 2010 bude projednán na zasedání LK AS FAI dne 26. 4. 2011 ve 12.00 hod. Případné 
připomínky je možno směřovat na předsedu LK AS FAI nebo na předsedu AS FAI. 

Ad 8) Různé. 

 Ing. Matýsek vznesl dotaz týkající se možnosti sjednocení názvů jednoho předmětu.  

 Děkan FAI informoval o tom, že 2. 5. 2011 proběhne zasedání Oborové rady studijních 
programů. Případné připomínky je nutné zaslat na jeho adresu co nejdříve. 

Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na 2. 5. 2011 na 13.00 hod v zasedací 

místnosti 51/606. 

 

 

Ve Zlíně dne 20. 4. 2011 
Zapsala: Monika Eliášová Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 


